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n0abonats

La intenció és mantenir el preu dels carnets per a la pròxima temporada

XAV¡ER PUJOT
I LLEIDA I Félix González, presi-
dent de lâctel Força Lleida,
va passar ahir balanç a una
temporada 20I7-20t8 que, si
bé ha tingut un final feliç amb
la permanència de l'equip en
la LEB Or, dóna uns números
gens bons en fàmbit social, amb
pèrdua d'abonats i espectadors,
xifres quehan anat d'acord amb
elsmals resultats esportius, com
va justificar el mateix president.
Aquesta temporada s'han per-
dut al voltant de 400 socis (ha
tancat I'exercici el L.700 pels
2.100 que hi havia la passada
campanya) i uns 700 especta-
dors de mitjana per partit (dels
3.500 de fa un any s'han passat
als 2.800 d'aquest).

VA CULPAR COMENGE

"La culpa és de tots, i la

directiva té la seua

responsabilitat però la

directiva no fitxa", va apuntar
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Félix González va passar balanç a una temporada complicada però amb un final feliç.

Al contrari, el club ha superat
el centenar d'empreses col'labo-
radores (102), els ingressos de
les quals han triplicat la partida
d'abonats i taquilla. En aquest
sentit, el club té intenció de
congelar el preu dels carnets
i treballa en poder mantenir el
pressupost de 650.000 euros,
malgrat que tancaran l'exerci-
ci amb "un dèficit assumible",
segons va apuntar el president,
que està convençut que "lafici6
tornarà al Barris Nord, que ha
de ser un fortí inexpugnable, és
fonamental".

En el pla esportiu, va repar-
tir responsabilitats, però va fo-
calitzar gran part de la culpa

en la gestió dels fitxatges feta
per Comenge,la destitució del
qual, va dir, va ser una decisió
"encertada".

"La culpa és de tots, i la di-
rectiva també té la seua respon-
sabilitat, però la directiva no
fitxa, mai ha fitxat, l'únic que
fa és vetllar perquè els fitxatges
entrin dins del pressupost", va
asse8urar.

EI club negoc¡a un patrocini amb
el sector de Ia fruita de Ueida
I Félix Gonzáiez també va
revelar que estan mantenint
negociacions amb el sector
de la fruita de Lleida per fir-
mar un conveni de patrocini
de llarga durada, indepen-
dentment dels contactes que
s'estan emportant per reno-
var l'esponso ntzació d' Actel,
I'acord del qual acaba aquest
any.

Preguntat sobre l'oferta
que el president del Lleida
Esportiu, Albert Esteve,

va dir que faria a final de
temporada per comprar el
Força Lleida, González va
ser taxatiu. "No hpm rebut
cap oferta, ni ara ni mai",
va apuntar. Sobre si el grup
que representa tornarà a li-
citar per adquirir el club de
futbol, va indicar: "Aquest
any encara no hem fet c4p
moviment, i no sé si ho fa-
rem. Continua sent la nostra
ihtenció, però quañ toqui i si
toca", va puntualitzar.
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